تعميم رقم (17) لسنة 2023 بشأن:

إقرار وتعهد بشأن الالتزام بالمتطلبات التشغيلية لرخص مناطق التطوير الخاصة - تراخيص Circular No. (17) of year 2023 Regarding:

Acknowledgment and undertaking regarding compliance with the operational requirements for licenses for special development zones – Trakhees

Reference No: TKS/LD/004/2023

Issue Date: 17/07/2023

To: Trakhees Customers - Federal and Free Zone Licenses

Services.

From: Licensing Department - Department of Planning and

Development -Trakhees.

Dear Customer,

In accordance with this circular, the Ports, Customs and Free Zone Corporation be informed you that an acknowledgment and undertaking has been issued regarding compliance with the Operational Requirements for Special Development Zones-Trakhees, Therefore the acknowledgment and undertaking attached to the link below must be attached when submitting a request for **issuance**, **renewal**, **or amendment** of a federal or free zone license through the service center or online portal.

To view the Acknowledgement and Undertaking Operational Requirements for Special Development Zones-Trakhees, please <u>click here</u>

Accordingly, we request our customers to comply with the above.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

For any related queries and support, you may contact:

Email: info@pcfc.ae

Contact Centre: 800990.

Licensing Department

Department of Planning and Development -Trakhees
Ports, Customs and Free Zone Corporation

الرقم المرجعي: TKS/LD/004/2023 تاريخ الإصدار:2023/07/17

إلى: متعاملي تراخيص – خدمات الرخص المحلية والمنطقة الحرة.

من: إدارة الترخيص - دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص.

متعاملينا الأعزاء،

بموجب هذا التعميم فإن مؤسسة الموائ والجمارك والمنطقة الحرة تحيطكم علماً بأنه قد تم إصدار إقرار وتعهد بشأن الالتزام بالمتطلبات التشغيلية لرخص مناطق التطوير الخاصة - تراخيص، وعليه فإنه يتوجب إرفاق الإقرار والتعهد المرفق بالرابط أدناه عند التقديم على طلب إصدار، تجديد، تعديل رخصة محلية أو منطقة حرة من خلال مركز الخدمة أو الموقع الالكتروني للمؤسسة.

للاطلاع على الإقرار والتعهد بشأن الالتزام بالمتطلبات التشغيلية لرخص مناطق التطوير الخاصة- تراخيص، يرجى <u>الضغط هنا</u>.

وعليه نرجو من متعاملينا الالتزام والامتثال بما ورد أعلاه.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونثمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.

> للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل: البريد الإلكتروني: <u>info@pcfc.ae</u> مركز الاتصال: 800990 **إدارة الترخيص**

دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

